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Obvestila

OBČINA MORAVČE

vabi

vse občanke in občane, v soboto, 21. marca 2009 ob 19.30 uri v Kulturni dom 
na akademijo v počastitev praznika Občine Moravče.

V programu bodo z glasbo in besedo sodelovala 
domača društva in posamezniki. 

Ob tej priložnosti bodo podeljena letošnja priznanja Občine Moravče.
Ob prazniku bo spregovoril župan Martin Rebolj.

Uro pred pričetkom programa bo v preddverju Kulturnega doma 
razstava literarnih prispevkov učencev OŠ Jurija Vege.

Vstop bo prost!
Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE 

VABI

NA ABONMA IN IZVEN

Komedija Rifl etov šuštar bo na sporedu 28. februarja 

2009 ob 19. uri
Vstopnice bodo v prodaji od 19. 2. 2009 v baru Travnar po ceni 

7€, za osnovnošolce po 5€ in eno uro pred predstavo po 8€.

IZ VSEBINE: Če hodiš po svetu in iščeš nevesto, med tabo in cesto 

bo zmeraj podplat. Nič se bat!

SPEVOIGRA ZA ENEGA DEDCA IN KUP ČEVLJEV.

Cela vrsta zgodb se je napletla iz čevljarjevih spominov. Nekaj so mu 

jih prišepetavali čevlji o svojih lastnikih, nekaj se jih je zgodilo njemu, 

kakšno mu je povedal »ta zgorn«. Vsak ponošen čevelj skriva v sebi 

zgodbo svojega lastnika. Pravi šuštar jo zna izvleči iz čevlja. Koga je 

vse srečal in spoznal, kateri dogodki in čigave zgodbe so ga najbolj 

zabavale in kdo je dal kdaj čevelj pripoveduje in prepeva Rifl etov 

šuštar. 

OBČINA MORAVČE vabi
na kulturno-zabavno prireditev ob mednarodnem dnevu žensk, ki bo v petek, 6. 

marca 2009 ob 19. uri v Kulturnem domu
V programu bodo sodelovali: Gamsi, Gadi, Folk – idoli, Peški trio, Karl Žužek in Peter 

Merela, folklorna skupina OŠ in TD Moravče, MPZDU Moravče, ljudske pevke moravške 
Mare, mladi harmonikarji pod vodstvom Marjana Smrkolja, otroci iz vrtca.

Z nami bo višja državna tožilka, ustanoviteljica nevladne in neprofitne organizacije Beli 
obroč, Vlasta Nussdorfer. 

Uro pred pričetkom programa bo v preddverju Kulturnega doma razstava literarnih 
prispevkov učencev OŠ Jurija Vege.

Vstop bo prost!
Vljudno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
Februar 2009, Letnik X, Številka 2.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 27. marca 2009. Vaše 
prispevke pričakujemo do 11. marca.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO 
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943
tel. patron. sl.: 
7232-944

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Čeprav se zdi, da smo šele pred kratkim stopili 

v novo leto, v resnici stopamo že v tretji mesec, 

sušec. Čas neizprosno teče, mi pa hočeš nočeš 

za njim.  Seveda pa vsem ne tiktaka enako hitro. 

Med nami so tudi starejši, socialno šibki, bolni, 

taki, ki potrebujejo pomoč.  Večina teh se bo ve-

selila novega doma starejših občanov. Upamo le 

lahko, da bo polen pod noge realizatorjem tega 

velikega projekta, čim manj. 

Rdeča nit te številke je proračun občine. O njem 

govori kar nekaj člankov, čeprav iz različnih zor-

nih kotov. Sam vidim predvsem dva poudarka: 

naravnan je varčevalno, kljub temu pa investicije 

v cestno in komunalno infrastrukturo, torej tisto 

kar izboljšuje vsakdanje življenje in blaginjo ljudi, 

ne bodo manjše.

V teku je tudi sezona občnih zborov naših dru-

štev. Pregledati je treba dejavnosti za nazaj in 

sprejeti načrte za naprej.  Veseli smo, da jih je to-

liko. Bogatijo naše življenje in medčloveške odno-

se. V društvih, kjer so vsi člani enakopravni, gre 

za resnično demokratično odločanje. Gre za pra-

ve institucije civilne družbe.

Pred nami je verjetno najmnožičnejša prireditev v  

naši občini. Spet se bodo tisoči podali po nagelj na 

Limbarsko goro. Gre za veličasten shod in srečanje 

ljudi iz vseh delov države. Organizatorjem, gostite-

ljem, aktivistom in ne nazadnje vsem udeležencem 

želimo prijeten dan in predvsem lepo vreme.

Prihaja pa še en pomemben praznik. Dan 

žena! Oguljena, pa čeprav nič lažna, fraza je, da 

moramo biti prijazni do svojih mater, žena, par-

tneric in deklet sleherni dan. Priznati je treba, da 

so se na tem področju v zadnjih desetletjih zgodili 

tektonski, pozitivni premiki.

Čestitkam ob dnevu žena se pridružuje tudi 

uredništvo vašega gasila!

Odgovorni urednik
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Županova stran

Trudimo se izpolniti 
volilne obljube
Se strinjate, da je eden izmed glavnih dogodkov v 
februarju sprejem proračuna za leto2009 v prvem 
branju na občinskem svetu?

Seveda se. Proračun je bil sprejet z veliko večino priso-
tnih članov sveta. Zdaj je v 30 dnevni javni obravnavi, 
nato pa bo predstavljen v vseh krajevnih skupnostih.
Kakšne so reakcije? Kje se lahko občani seznanijo 
s proračunom?

Posebnih reakcij še ni. Nemudoma bomo poskrbeli za 
objavo kompletnega proračuna na spletnih straneh 
občine. Na odborih OS pričakujemo posamezne pri-
pombe in predloge. Več jih bo zagotovo po krajevnih 
skupnostih, kjer ponekod občani čakajo na posodobi-
tev cest že desetletja.
Ali bo investicijski načrt zaradi krize bistveno od-
stopal od lanskega?

Ne, ne bo. Gre za približno ista sredstva. Občanom 
priporočam, da si ogledajo načrte razvojnih progra-
mov, kjer so predvidene investicije tudi v 2010. Kolikor 
le moremo, se držimo sprejetih načrtov. Največkrat se 
zatakne pri pridobivanju soglasij lastnikov zemljišč 
za posege. V sedanjem mandatu je občina največ 
pozornosti in aktivnosti namenila izgradnji cestne in 
komunalne infrastrukture. Računamo, da bomo v veliki 
meri izpolnili načrtovane naloge.
Kako pa na drugih področjih?

V letošnjem letu pospešujemo aktivnosti v zvezi z gra-
dnjo nove šole na Vrhpoljah. Glavni problem so seveda 
zemljišča. Dosegli smo načelni dogovor, potrebno pa 
bo uskladiti prostorske akte in skleniti predpogodbo za 
nakup parcele. To bi radi dokončali še letos, tako da 
bi v 2010 konkurirali za pridobitev državnih sredstev, 
ki naj bi znašala 40% vrednosti investicije. Pravkar so 
mi sporočili termin za sestanek z ministrom za šolstvo 
Igorjem Lukšičem, kjer bo glavna tema pogovora prav 
šola Vrhpolje.
Že 24.t.m. pa me bo sprejela državna sekretarka Službe 
vlade za lokalno samoupravo Meta Vesel Valentinčič. 
Razgovor pa bo namenjen predvsem sofinanciranju 
lokalnih cest.
V bližnji prihodnosti se sestanem še z ministrom za 
promet Patrickom Vlačičem. Na direkcijo za ceste 
smo namreč dali vlogo za izgradnjo pločnika, uredi-
tev prehodov za pešce in avtobusnih postajališč na 

relaciji Drtija - Žaga. Želimo pa tudi, da se nadaljuje 
s projektom obvoznice mimo Moravč.
Kako pa je z domom za starejše občane? 

Gre za največji projekt, ne samo v sedanjem mandatu 
temveč, v vsem obdobju obstoja občine. Močno si pri-
zadevamo, da bi začeli z gradnjo na pomlad. Zbrana 
je velika večina potrebnih soglasij, da bi lahko vložili 
zahtevek za gradbeno dovoljenje. Upamo, da bo na 
upravni enoti stekel hiter postopek in da bomo naleteli 
na razumevanje. Ker se širijo neresnice okoli elitnosti 
doma, njegovi organizaciji, cenah itd., sem se odločil, 
da popeljem nekaj ljudi na ogled enakega doma, ki 
ga upravlja isto podjetje kot bo našega. K ogledu sem 
povabil tudi župnike iz vseh naših župnij, ki so ogled 
tudi potrdili in bodoče sosede. Preverili bomo način 
upravljanja doma, zadovoljstvo oskrbovancev, njihove 
aktivnosti in povezave z okoljem, cene, sodelovanje z 
bližnjimi prebivalci, itd.
Po kuloarjih in medijih se postavljajo vprašanja, za 
kaj ni prišlo do realizacije izgradnje doma v okviru 
Zavoda Baragov dom?

Za osvežitev spomina sem pregledal posnetek 6. seje 

Pogovor z županom Martinom Reboljem
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Politika

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Za nami je 21. redna seja 
občinskega sveta Občine 
Moravče. Osrednja točka 
te seje je bila obravnava in 
sprejem odloka o proraču-
nu občine Moravče za leto 2009,  prva obravnava.
Gospod župan, Martin Rebolj je zelo natančno obra-
zložil posamezne postavke predloga plana proračuna. 
Ta predlog je bil predhodno že večkrat obravnavan 
s strani  svetnikov, ki sestavljajo koalicijo in sicer 
stranke LDS, SD in SDS. Smatramo, da smo svoje 
delo dobro in korektno opravili in v zadovoljstvo naših 
občank in občanov. Kljub zaostrenim gospodarskim 
razmeram, smo uspeli pripraviti predlog proračuna, 
ki ne predvideva zmanjšanja sredstev za investicije, 
kar je izrednega pomena za naše občanke in občane 
in pomeni, da bomo dokončali vse začete in pričeli 
tudi z novimi projekti. Ta predlog je v 30. dnevni javni 
obravnavi in je nanj možno podati pripombe. Predlog  
bodo obravnavali tudi posamezni odbori in nanj podali 
svoje pripombe.

Prvi odbor, ki je obravnaval predlog odloka proračuna 
občine Moravče za leto 2009 je odbor za zdravstvo in 

socialno varstvo, ki ga tudi vodim. Da bi bil odbor dobro 
in objektivno ter natančno seznanjen s stanjem social-
nega varstva in potrebami ter težavami naših občank 
in občanov, sem na sejo  odbora povabil predsednico 
Rdečega križa Moravče gospo Andrejo Rebolj.

Gospa Andreja je povedala, da se hitro povečuje šte-
vilo prosilcev, za plačilo položnic, ki jih občani zaradi 
nizkih prihodkov ali brezposelnosti ne zmorejo plače-
vati. Prav tako se kaže povečanje potreb po paketih 
rdečega križa. Vedno več je tudi ljudi, ki prosijo za 
finančno pomoč. Pri obravnavi predloga proračuna 
je odbor ugotovil, da so se sredstva, ki so namenjena 
za socialno denarno pomoč, celo zmanjšala, kar je 
za odbor nesprejemljivo, prav tako je nujno potrebno 
povečati sredstva za socialno varstvo ranljivih skupin 
občank in občanov, kar dejansko pomeni za Rdeč 
križ in Karitas. Enotno mnenje odbora je bilo, da je 
potrebno spoštovati v ustavi zapisano načelo, da 
smo socialna država in nameniti zato tudi nekaj več 
sredstev. Sam sem bil že večkrat deležen očitkov, da 
smo pri dodeljevanju pomoči preveč radodarni in da 
so med njimi tudi posamezni primeri, ko občani niso 
upravičeni do pomoči. Odgovorno lahko potrdim, da 
odbor dodeljuje pomoč na podlagi pisnega mnenja 
centra za socialni delo Domžale, ki natančno preveri 
vse prihodke posameznega prosilca.

Odbor vsekakor upa, da bodo člani občinskega sveta 
imeli razumevanje za težave in stisko naših občank 
in občanov in podprli predlog, za povečanje sredstev 
v ta namen.

OS, ki je bila 9. julija 2003. Takrat smo vsi svetniki 
soglasno podprli to idejo. Kasneje pa se je pokazalo, 
da je šlo za vrsto predpostavk, ki so se pokazale popol-
noma nerealne. Naj omenim samo nekatere: zemljišče, 
kjer naj bi stali objekti je bilo premajhno, poleg tega 
pa ni možen ustrezen dostop. Glavni investitor naj 
bi bila župnija Moravče. Finančna konstrukcija, ki 
je temeljila na sredstvih iz denacionalizacije, ni bila 
nikoli izdelana. Pričakovala so se sredstva obrtnikov, 
darovalcev, Caritasa Evropa in celo skladov EU. Iz 
sicer neuradnih, a zanesljivih virov se ve, da ljubljan-
ska škofija ni bila zainteresirana za gradnjo doma. Ni 
se razmišljalo o pridobitvi koncesije. Kako bi potem 
pokrivali stroške zdravstvenih storitev? In končno, vse 
do leta 2006 ni bil sprejet prostorski plan, ki bi gradnjo 
omogočil. Neresnice in polresnice širijo ljudje, ki so 
bistvu proti gradnji sedanjega doma.

Svet, Evropa in tudi Slovenija se nahajajo v globoki 
finančni krizi, ki jo najbolj čutijo v realnem sektorju. 
Kako gledate na zamisel, da se visokim državnim 
funkcionarjem pa tudi županom znižajo plače za 
4%? 

Absolutno podpiram tak predlog. Vsi ti funkcionarji se 
morajo zavedati od kod pride denar za njihove plače. 
Pride od davkov in prispevkov delavcev v gospodarstvu 
in davkov iz podjetij. Nesprejemljivo je izsiljevanje sin-
dikatov javnega sektorja, ki zahtevajo uresničitev, sicer 
upravičenih, pravic. Socialne razlike med delavci javne 
uprave in delavci v gospodarstvu se večajo. Odpuščajo 
se le zaposleni v gospodarstvu, medtem ko so službe v 
javnem sektorju veliko bolj gotove.

EV
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Politika

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Na zadnji seji občinske-
ga sveta smo sprejeli 
smo Osnutek predloga 
proračuna za leto 2009. 
Proračun za našo občino 
v letošnjem letu je v višini 3.740.000,00 EUR. Občina 
Moravče je v finančnem pogledu v dobrem stanju, 
saj vse obveznosti tekoče pokrivamo in se nam ni 
potrebno zadolževati. Sami lahko v medijih spremljate 
nič kaj obetavne napovedi zaradi svetovne finančne 
krize, ki bo vplivala tudi na prihodke v proračun. Z 
upoštevanjem tudi te realnosti smo se lotili priprave 
Osnutka proračuna za leto 2009 in zmanjšali sred-
stva splošne proračunske porabe in tako še pove-
čali sredstva za vlaganje v asfaltiranje novih cest 
in posodobitev vodovodov. Tako se bo v letošnjem 
letu v primerjavi z letom 2008 gradilo na področju 
komunalne infrastrukture še v večjem obsegu, kar je 
že ves čas naša prioriteta. Prav tako pa bomo v leto-
šnjem letu še dodatno poostrili nadzor nad porabo 
proračunskih sredstev. Sam osebno sem pregledal 
nekaj dokumentacije pri porabi proračunskih sredstev 
na nekaterih postavkah, ki kaže opravičenost večjega 
nadzora. Prav tako bomo na razpise pri izgradnji ko-

munalne infrastrukture pozvali večje število izvajalcev 
in s tem poskušali iztržiti najbolj ugodne ponudnike. 
Pri razdeljevanju proračunskih sredstev na področju 
šolstva, kulture, športa in zdravstvenega varstva pa 
ostajajo sredstva v višini leta 2008. Seveda pa bo 
Osnutek proračuna za leto 2009 doživel še manjše 
popravke do sprejetja v mesecu marcu.

Sem pa prepričan, da bomo z večjim nadzorom in 
racionalizacijo v proračunu tekom leta prihranili še 
dodatno sredstva, ki jih bomo v celoti namenili za 
izgradnjo cestnega in vodovodnega omrežja. Upam, 
da boste občani zadovoljni in nam z svojo pomočjo 
in sodelovanjem pri posameznih projekti tudi po 
svojih močeh pomagali. Sodelovanje in medsebojno 
spoštovanje, včasih tudi različnost, vodi k uspehu in 
tega si vsi želimo.

Ker me občani pogosto sprašujete kako sodelujem 
glede na politično različnost v programski koaliciji 
in ali prihaja do kakšnih trenj. Seveda prihaja do 
različnih mnenj in pogledov na reševanje nekaterih 
stvari. V programsko koalicijo OO SDS ni vstopil, da 
bi pritrjeval in sprejemal stvari s katerimi se ne strinja. 
Do sedaj nam je v veliki meri vedno uspelo poiskati 
kompromisne odločitve in upam, da bo tako tudi v 
bodoče. Vedno sem pripravljen sodelovati z vsako 
politično opcijo, ki ji je prvi cilj razvoj Občine, in ne 
samo dobra priložnost in odskočna deska za politično 
kariero. Občani dobro spremljate naše delo in rezul-
tate, ki smo jih v zadnjih dveh letih vodenja Občine 
dosegli in po odzivih sodeč ste z našim delom zelo 
zadovoljni. 

Predlog najpomembnejšega dokumen-
ta za občino – proračun, je na zadnji 
seji Občinskega sveta Občine Moravče 
sprejet z večino glasov. Dan je v javno 
obravnavo. V času javne obravnave je 
pričakovati, da bo prišlo do sprememb 
predloga proračuna. Upamo, da bodo 
eventualne spremembe razvojno naravnane, even-
tualne prerazporeditve sredstev pa namenjene kra-
jem, ki razvoja niso bili deležni v zadovoljivi meri. Iz 
predloga proračuna je razbrati, da se bodo sredstva 
zmanjšala na postavkah, ki niso usmerjene v razvoj 
občine, zaradi česar smatramo, da je predlog prora-
čuna primerno pripravljen gospodarskemu položaju 
Slovenije v tem trenutki. Naša stranka se zavzema, 
da bo občina vložila dodatne napore, da pridobimo 
vsa razpoložljiva sredstva, ki jih je mogoče pridobiti 
za hitrejši napredek razvoja naše občine. Načrtova-
ne aktivnosti župana Martina Rebolja v naslednjih 
tednih in mesecih, dajo vedeti, da se tej možnosti ne 
bo odpovedal. Tako smo prepričani, da bodo tudi vsi 

veliki projekti, kot so šola na Vrhpoljah, obvoznica, 
in drugo, intenzivno tekli naprej.

V teh dneh smo imeli v Občinski organizaciji SD Mo-
ravče volilno konferenco, na kateri smo izbrali novo 
vodstvo za naslednja štiri leta. Veseli smo porasta 
in pomlajevanja članstva. Vsekakor pa so v naše 
delovanje na občinski ravni vključeni mnogi ljudje, ki 
niso člani stranke in kar našemu delu daje ideološko 
neobremenjen pogled.

Iskreno čestitamo vsem ženskam ob njihovem med-
narodnem prazniku, 8. marcu in vsem materam ob 
materinskem prazniku!

OOSD Moravče
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Politika

Nova Slovenija, krščanska ljudska stranka, želi po-
vezati vse tiste državljanke in državljane Republike 
Slovenije, ki sprejemajo slovenske in evropske 
tradicionalne kulturne, demokratične, domovinske, 
moralne, krščanske in socialne vrednote. Kot stranka 
krščansko demokratske usmeritve si Nova Slovenija 
prizadeva: 

ustvarjati enake možnosti za vse državljane • 
(enakost),
podpirati družini vsestransko naklonjeno politi-• 
ko, 
omogočati podjetnim možnost za razvoj svojih • 
idej (svoboda) ter
ustvarjati mehanizme za pomoč tistim, ki so se • 
znašli na robu družbe (solidarnost).

Prepričani smo, da bo trdo in vztrajno delo obrodilo 
sadove. Prišel bo čas, ko bo Nova Slovenija ponovno 
dobila odgovornost, da vodi Slovenijo, kot jo je že ne-
kajkrat v najtežjih trenutkih slovenske zgodovine. Lojze 
Peterle in dr. Andrej Bajuk sta s svojim delom in svojim 
zgledom pokazala na vrednote krščanske demokracije. 
V prejšnji vladi je Nova Slovenija vodila najzahtevnejše 
resorje, kot so finance in ministrstvo za delo, družino 
in socialne zadeve in s tem bistveno pripomogla k 

najhitrejšemu razvoju 
Slovenije do sedaj 
nasploh. Šele neo-
bremenjen pogled 
v zgodovino našega 
dela bo povedal vso 
resnico, ki so jo NSi nenaklonjeni mediji vztrajno pri-
krivali in izkrivljali.

Še vedno pa smo najmočnejša slovenska politična 
stranka na evropski ravni. Smo zmagovalci zadnjih 
evropskih volitev in imamo dva evropska poslanca, 
Ljudmilo Novak in Lojzeta Peterleta, ki je tudi pod-
predsednik Evropske ljudske stranke, najmočnejše 
evropske politične skupine.

V OO NSi Moravče smo veseli, da je IO NSi potrdil 
kandidatno listo za letošnje volitve v evropski parla-
ment. Med kandidati je tudi predsednica stranke NSi, 
evropska poslanka in naša občanka Ljudmila Novak, 
ki se je že z dosedanjim delom izkazala kot ena od 
najboljših evropskih poslank.

OO NSi Moravče

Posvet liste SDS
V mesecu januarju smo se srečali na posvetu kandidati 
za Občinski svet občine Moravče na listi SDS za lokal-
ne volitve 2006. Srečanje je vodil predsednik OO SDS 
Moravče Roman Cerar, ki je podal obsežno poročilo 
o doseženih rezultatih v tem mandatu in nas opozoril 
na dejstvo, da bodo v naslednjem letu izvedene nove 
lokalne volitve. 
Po uvodnem poročilu smo prisotni kandidati obširno 
razpravljali o tem, kaj nam je uspelo v tem času narediti 
v dobro naše občine. V razpravi smo bili zelo kritični 
do nekaterih pomembnih projektov, ki so se v zadnjem 
času nekoliko upočasnili, toda po zagotovilu predsedni-
ka, v večini primerov tako on kot podžupan, kot tudi 
občina ne moreta vplivati na hitrost izvedbe, predvsem 
zaradi dolgotrajnih postopkov državne birokracije.
V štirih letih vlade Janeza Janše je prišlo do pospe-
šenega razvoja v naši občini. Opažamo, da si zasluge 
za to pripisujejo predvsem posamezniki iz političnih 
strank, ki niso skoraj nič prispevali pri realizaciji po-
membnih projektov v naši občini. Sprašujemo se, od 
kje jim ta zavest oziroma zasluge za ta dejanja. Projekti 

na področju infrastrukture, 
ki so bili dokončani ali pa se 
še izvajajo v vseh delih naše 
občine, rekonstrukcija ceste 
skozi naselje Moravče, prav 
tako kot tudi podelitev konce-
sije za Dom upokojencev, je bila zasluga vlade, ki jo je 
vodil Janez Janša in posredno tudi OO SDS Moravče. 
Potrebno je bilo vložiti veliko truda, da smo pridobili 
koncesijo, saj je bilo tudi iz domačih logov kar nekaj 
nasprotovanj. 
Tudi v bodoče bomo zagovarjali enakomeren razvoj 
vseh naselij v naši občini. V 21. stoletju so asfaltirane 
ceste, tekoča voda in zdravo okolje osnova za normal-
no življenje, ki se ga zasluži vsak naš občan. Državna 
politika nam ni bila nikoli glavno vodilo, pač pa razvoj 
naše občine in zadovoljstvo vseh naših občanov. Do 
sedaj nam je v veliki meri uspevalo uskladiti skupne 
interese in tudi v bodoče ne bo nič drugače, potrebno 
pa bo poiskati ustrezno alternativo za naslednje volitve, 
saj bomo lahko samo tako bolj dosledno uresničevali 
svoj program.

OO SDS Moravče 
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Aktualno

Osrednja občinska prireditev ob kulturnem Osrednja občinska prireditev ob kulturnem 
prazniku v Kulturnem domuprazniku v Kulturnem domu

Iz govora župana Martina Rebolja ob Slovenskem kulturne 
prazniku v Moravčah, v petek, 6. februarja 2009:
»Kultura našega naroda je navdih sredi prečudovite po-
krajine, sredi morja, sredi polj, na pobočjih visokih gora, 
v dežju, v vetu in soncu. Je objektiven odziv in izražanje 
pogledov na okolico in njene dosežke, izkazuje narodovo 
identiteto, je tudi dostojanstveno spoštovanje preteklo-
sti, objektivno izražanje sedanjosti, vizija prihodnosti. Je 
spoštovanje različnosti, je medsebojno povezovanje. So 
dosežki umetnosti, so dosežki znanosti. Kultura je vsekakor 
tudi  naš vsak dan!«

Slavnostni govornik, osrednji gost prireditve, Tone Partljič, 
dramatik, pisatelj in scenarist pa se je obširno in natanč-
no posvetil Prešernu. Citiral je kitice Prešernovih del, ob 
tem pa bogato komentiral. Našega največjega pesnika 
nam je predstavil tako, kot bi on sam stal na odru s svojo 
svobodomiselnostjo, svojimi neponovljivo dobrimi soneti, 
glosami…, V zelo duhoviti zgodbi nam je Partljič  predstavil 
tudi sebe pri šestih letih, kako se je kot otrok poistovetil 
z Juričevim Domnom. Tone Partljič je dal pomemben pri-
spevek k praznovanju in ponosu ob Slovenskem kulturnem 
prazniku v Moravčah.
V takem vzdušju se je odvil celoten program: pevski zbor OŠ 

Pevski zbor OŠ pod vodstvom Mojce Malovrh

Jurija Vege pod vodstvom Mojce Malovrh, otroci iz vrtca, 
Lara Puc v vlogi Prešerna, sodelovanje OŠ je še posebej 
pohvalno, Julija Avbelj s solo Zdravljico, sopranistka Nastja 

Povezovali so: Tina Žnidar, Matic Hrovat in Irena Rav-
nikar

Grajski oktet pod vodstvom Petra Pirnata

Župan Martin Rebolj, osrednji gost Tone Partljič in Lara 
Puc v vlogi Prešerna, ki je Partljiču predala šopek.
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Osolnik, Grajski oktet, Leseni rogisti in gosta iz sosednje ob-
čine orgličar Marjan Urbanija ob spremljavi pianista Matija 
Cerarja. Program pa so povezovali Tina Žnidar, Matic Hrovat 
in Irena Ravnikar. Poleg recitacij del Franeta Prešerna, smo 
ob lanskoletni 500 letnici rojstva Primoža Trubarja slišali tudi 
njegov zapis Vremenskega preroka in ob osemdesetletnici 
slovenskega pesnika, dramatika in esejista, našega rojaka, 
Daneta Zajca, smo slišali njegovo Iskanje: »Zdaj vem, da 

mi je dušo napojil z mehkobo tajno, z lepoto bajno trepet 
dreves v gozdovih tihih, kjer sem pil mladost.«
Občina kot organizator se zahvaljuje vsem nastopajočim 
in vsem obiskovalcem, ki ste napolnili dvorano. Ob tej 
priliki pa vse občanke in občane vabi na naslednjo veselo 
prireditev ob dnevu žensk, ki bo 6. marca in seveda na 
prireditev ob občinskem prazniku, ki bo 21. marca.

RV

Občina Moravče je v skladu z pridobljenim gradbenim 
dovoljenjem pristopila k odstranitvi objektov na zemljišču 
stare Rašice. Na podlagi najugodnejše ponudbe, prido-
bljene v sklopu javnega naročila, so se v prvi fazi pričela 
dela, ki zajemajo odstranitev salonitne strešne kritine iz 
navedenih objektov. Predmetna dela opravlja podjetje, ki 
ima za  dejavnost pridobljena vsa potrebna dovoljenja za 
ravnanje s tovrstnim materialom oziroma odpadki.

Stara Rašica bo odstopila mesto novemu Domu 
za starejše

V objekt stare Rašice je bila v preteklosti shranjena oprema 
Civilne zaščite. V lanskem letu je bila odstranjena in od-
peljana oprema, ki je bila že neuporabna in je spadala na 
skladišče nevarnih odpadkov. Ta februarski dan pa je bila 
vsa preostala, še uporabna oprema, pod nadzorom povelj-
nika Civilne zaščite, Draga Pavliča, odpeljana na začasno 
hrambo v prazne prostore bivše trgovine na Vrhpolju.

VR IN RP

Rušenje stare Rašice

Obisk na prireditvi za kulturni praznik
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikPreventivni nasveti voznikom traktorjev

Po tem, ko so, po nekaj manjših zapletih, svetniki le 

sprejeli predlagani dnevni red, so se posvetili nespora-

zumom, ki se pojavljajo med občino Moravče in Kmeti-

jsko zadrugo Cerklje. Ker gre za zapleteno problematiko, 

so na sejo povabili tudi odvetnika, da je zadevo razložil. 

Problem se pravzaprav rešuje po dveh poteh: po sodni 

in s poskusi poravnave. Pri tem se je jasno pokazalo, da 

je krajša in cenejša druga možnost. Na kraju so svetniki 

pooblastili župana, da nadaljuje s pogajanji.

Predlog ravnateljice OŠ Jurija Vege o dodatni sistema-

tizaciji delovnih mest v vrtcu Vojke Napokoj so svetniki 

delno potrdili. Zavrnili so le zanemarljivi del. S prvim 

aprilom bo predvidoma začel z delom nov oddelek vrt-

ca in tako zmanjšal število zavrnjenih vlog za sprejem 

otrok. V celoti pa so potrdili predlog, da se spremeni 

obrazec Vloge za sprejem otroka v vrtec, ki ga je prav 

tako predlagala ga. Nuša Pohlin Schwartzbartl. Tako bo 

olajšano delo komisiji, ki obravnava vloge in daje predl-

oge za sprejem otrok v vrtec.

Na vrsti je bil najpomembnejši akt v občini. Župan je 

podrobno razložil predlog proračuna za leto 2009. Svet-

niki so se odločili, da je odlok o proračunu primerna os-

nova za nadaljnjo 30 dnevno javno obravnavo. Pod isto 

točko so potrdili tudi predlog letnega programa prodaje 

občinskega stvarnega premoženja za leto 2009.

EV

Poročilo z 21. seje OS

V PRVEM BRANJU SPREJET ODLOK O PRORAČUNU OBČINE

V Policijski pisarni Moravče se je v zadnjem času oglasilo 
več občanov, ki so opozorili na vožnjo s traktorji in pred-
vsem na problem razsipanja tovora s traktorskih prikolic in 
posledično temu onesnaženju cestišča z zemljo, gnojem 
itd, kar predstavlja kršitev cestno prometnih predpisov in 
je v določenih okoliščinah lahko tudi vzročno pogojeno s 
prometnimi nesrečami. 

KAJ JE TRAKTOR: • 
Je motorno vozilo, ki je 
konstruirano tako, da vleče, 
potiska ali vozi traktorske 
priključke oz. se uporablja 
za njihov pogon ali vleče 
priklopno vozilo;

VARNOSTNI LOK ALI • 
VARNOSTNA KABI-
NA: 

Mora biti vgrajen in izveden 
tako, da varuje voznika pred 
poškodbami, če se traktor 
prevrne in mora ustrezati 
predpisanim standardom;

VZVRATNO OGLEDALO: • 
Mora biti na traktorju, ki ima zaprto kabino za voznika, 
mora biti vgrajeno in izvedeno kot najmanj eno vzvratno 
ogledalo, nameščeno na levi strani kabine. Če traktor 

lahko razvije večjo hitrost od 30 km/h, potem morata biti 
nameščeni dve vzvratni ogledali;
 

DELOVNA IN PARKIRNA ZAVORA NA • 
TRAKTORSKIH PRIKLOPIH: 

Je obvezna pri vseh priklopnikih razen pri tistih, pri katerih 
največja dovoljena masa ne presega 1.5 tone ali pri tistih 
priklopnikih, kjer največja dovoljena masa ne presega 

mase traktorja.
Traktorski priklopniki morajo biti zadaj osvetljeni 
z lučmi, zavornimi lučmi, lučmi za osvetljevanje 
registrske tablice, smerniki in odsevniki. Luči in 
odsevniki med vožnjo ne smejo biti zakriti ali 
umazani.

• TOVOR NA TRAKTORSKIH PRIKLOPNIKU: 
Mora biti naložen tako, da ne predstavlja nevarno-
sti ali ovire za druge udeležence v cestnem prome-
tu, da ne povzroča škode na cesti ali objektih, da 
ne onesnažuje okolja, da ne zmanjšuje stabilnosti 
vozila, da se z njim ne povzroča več hrupa, kot je 
dovoljeno, da ne zmanjšuje preglednosti vozniku, 
ne zakriva drugih naprav vozila, registrskih tablic in 

drugih predpisanih označb, da ne pada ali se ne razsipa po 
cesti. S traktorja, traktorskega priklopnika ali traktorskega 
priključka se na cesto ne sme raztresati blato, sneg, led 
ali voda. 
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TUDI ZA TRAKTORISTE JE PREPOVEDANA • 
UPORABA MOBITELA MED VOŽNJO

PREVOZ OSEB NA TRAKTORJIH IN NA PRIKOLICI • 
OZ. TRAKTORSKIH PRIKLJUČKIH: 

Na traktorju se lahko prevaža le toliko oseb, kolikor je se-
dežev. Na prikolici se lahko prevaža največ pet oseb, če je 
takšen prevoz potreben zaradi nakladanja ali razkladanja 
tovora. Te osebe ne smejo biti pod vplivom alkohola, ne 
smejo stati, ne smejo sedeti na nepritrjenem tovoru, kot 
tudi ne na tovoru, ki sega preko stranic. Na traktorskih 
priključkih je prepovedano prevažati osebe. 

PSIHOFIZIČNO STANJE VOZNIKOV TRAKTORJEV • 

V CESTNEM PROMETU: 
Voznik traktorja ne sme voziti traktorja v ce-
stnem prometu, če je pod vplivom alkohola 
ali drugih psihoaktivnih stvari (mamil, zdravil). Čeprav se 
te določbe nanašajo samo na vožnjo po cesti, vsekakor 
veljajo tudi pri ostalem delu, kajti le trezen voznik bo lahko 
stoodstotno obvladoval svoje vozilo.

VOZNIŠKO DOVOLJENJE: • 
Oseba, ki vozi traktor v cestnem prometu, mora imeti ve-
ljavno vozniško dovoljenje “F” kategorije. Pri tem voznik 
pridobi tudi osnove znanja varstva pri delu, kar je vsekakor 
dobrodošlo pri delu s traktorji, saj se vozniki vseh nevar-
nosti ne zavedajo.

Pa smo jo darovali! Kri namreč. V okviru 3-dnevne krvo-
dajalske akcije v Domžalah, ki jo je organiziral Rdeči križ, 
smo se tudi z Vrhpoljskega konca in okolice udeležili tega 
dogodka. Kot vsako leto, smo že zgodaj čakali na naš 
prevoz z Zavoda za transfuzijsko medicino. Tako se je 19. 
januarja zbralo kar 18 krvodajalcev. To pa je zelo pohvalna 
številka za tako majhen okoliš. V bivši knjižnici Domžale 
smo po standardnih pregledih darovali kri, pojedli zasluže-

no malico (oz. pozni zajtrk), nato pa smo se odpravili še v 
gostilno Soklič, kjer nas je čakalo toplo kosilo. Kosilo je bila 
zaslužena nagrada s strani Rdečega križa in hkrati izdatno 
okrepčilo. Hvala še enkrat vsem krvodajalcem, ki ste se to 
leto udeležili naše akcije, hkrati pa upamo naslednje leto 
na še večje število. Ob tej priliki pa bi omenila še KUD 
Vrhpolje, ki je letos prispevalo kar 12 krvodajalcev. 

Neva Pačnik

Darujmo kri!Darujmo kri!

Območno združenje Rdečega križa Domžale,

v katerega so združeni OORK Moravče, KORK Vrhpolje, KORK Peče,

se zahvaljuje za udeležbo in darovanje krvi vsem darovalkam in darovalcem iz občine Moravče, ki 

so se udeležili krvodajalske akcije v ponedeljek, 19. 1. 2009.

V treh dneh je kri darovalo 497 krvodajalcev, med njimi veliko število mladih.
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Društva

Dne 31. jan. 2009 smo se zbrali člani društva 
podeželske mladine Moravče na 30. občnem 
zboru v gostišču Peterka v Drtiji. Povabili smo 
nekaj društev s katerimi že vrsto let sodeluje-
mo in si pomagamo, to so: DPM Litija, PGD 
Krašce, PGD Moravče, DPŽ Moravče, TD 
Limbarska gora, TD Gradišče in TD Tuštanj.
Za uvod je bivši predsednik Peter Miklič pove-
dal nekaj utrinkov, ki so nastali v dveh letih pod 
njegovim vodstvom. Nato so imeli besedo tudi 
povabljena društva, ki so povedala nekaj lepih 
in spodbudnih besed k nadaljevanju naše ak-
tivnosti. Sledile so volitve. Novo vodstvo sesta-
vljajo predsednik Primož Jemec, podpredsednik 
Peter Pergar, tajnica Tadeja Kocjančič in bla-
gajnik Darijo Vesel. Po končanem občnem zboru smo imeli 
še družabni večer, zabaval nas je ansambel Beli cvet.
Društvo podeželske mladine vabi vse tiste, ki si želite novih 
spoznanj in prijateljstva, da se vpišete v naše društvo, ki je 
zelo aktivno na področju športa in kulture. Kontakti za nove 

30. OBČNI ZBOR DPM-MORAVČE

člane na: dpm.moravce@gmail.com ali pa na telefonski 
številki: 031-726-291
Lepo vabljeni DPM Moravče

Tajnica Tadeja Kocjančič

Januarja so se sestali člani Športno kulturno turistič-
nega društva BICIKL s Hriba nad Ribčami na rednem 
letnem zboru. Po običajnem proceduralnem redu je 
sledilo poročilo predsednika in Marjan Kokalj je povzel 
delo društva v letu 2008:

V juniju smo sodelovali na kolesarskem maratonu • 
z društvom Sopota Dole pri Litiji.
V septembru smo se udeležili kolesarskega polima-• 
ratona v Ptuju.
Na domačem terenu smo priredili dve kolesarski • 
tekmi, v maju in septembru.
Skupaj s PGD Velika vas smo pripravili prvomajsko • 
kresovanje na Ledenišču.
Sodelovali smo na prvomajskem srečanju v Tuštanju • 
in na Martinovem sejmu v Moravčah. 
Pomagali smo pri prireditvi osemdesetletnice PGD • 
Velika vas.  
Postavili smo smerokaze.• 
Pripravili smo miklavževanje s bogatim kulturnim • 
programom.

V planu za leto 2009 so predvideli ponovitev vseh dejav-
nosti iz preteklega leta, nekaj pa so jih še dodali. Tako so 
v februarju predvideli turnir namiznega tenisa, v juniju 

Občni zbor Športno kulturno turističnega društva 
BICIKL s Hriba nad Ribčani 

turnir malega nogometa na Ledenišču. Na povabilo 
Turističnega društva iz Kamnika pa bodo predstavljali 
občino Moravče na Vitomirjevem prstanu v Kamniku. 
Ni kaj, društvo pod Grmačami je delavno, članstvo 
narašča, vse skupaj pa znajo združiti z dobro voljo in 
prijateljstvom.

RV

www.moravce. si

Člani kolesarskega društva ŠKTD Bicikl v domačem 
okolju
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Društva

»Zagotovo se bomo radi spominjali vseh društvenih del, 
ki smo jih skupaj opravili v letu 2008. Teh ni bilo malo!« 
Tako je svoje poročilo pričel predsednik društva krajanov 
Sp. in Zg. Tuštanja, Franci Cerar, na zboru članstva. Zares 
strnjeno in v grobem je bilo njihovo delo videti takole:
Prva naloga v preteklem letu je bila očistiti okolico. To 
spomladansko čiščenje, sicer pri njih stalnica, gotovo nima 
tako odmevnih rezultatov, kot so jih Tuštanjčani navajeni. 
Namreč širom po Sloveniji vedo za prvomajsko srečanje na 
gradu Tuštanj in zanj ve skoraj že »cel vesoljni svet”. Tudi 
lansko, petnajsto prvomajsko srečanje, so kljub slabemu 
vremenu, ki jim je še kako nagajalo, izjemno uspešno 
izvedli. 
Sodelovali so na pustem karnevalu na Viru in v pustnem 
rajanju v Moravčah. Na Kmečkem prazniku v Moravčah so 
sodelovali v povorki in slikovito prikazali kmečka opravila. 
Organizirali so dva izleta, za odrasle in za mladino. Izvedli 
so nekaj standardnih pohodov. Očistili in označili so pot 
na Miklavž. Obiskali so vse krajane ob njihovih jubilejih in 
vse novorojenčke. V kraju so postavili kozolčke in novole-
tno jelko.

Občni zbor Društva krajanov Zg. in Sp. TuštanjaObčni zbor Društva krajanov Zg. in Sp. Tuštanja

Gotovo pa so v društvu ponosni na novo pridobitev, oziro-
ma na uspešno opravljeno delo na stari Cegunci, kjer so si 
splanirali in uredili prostor, ki ga bodo v bodoče uporabljani 
v razne namene. Ob tem pa so veseli, da so se tudi mladi 
množično udeležili del. 
Tudi na občnem zboru, ki se ga je udeležila množica članic 
in članov, je bilo veliko mladih. 
Sprejeli so tudi plan za tekoče leto, ki ni nič manj natrpan 
s podobnimi akcijami pa seveda druženjem in veseljem, 
kar vsemu daje smisel. Tudi ta večer so po uradnem delu 
zaključili živahno, z glasbo in plesom.

RV

Stara Cegunca - člani društva niso šteli delovnih ur, posebno 
mladi pa ne žuljev, ki jih je bilo kar nekaj

Polnoštevilen obisk na zboru društva

Člani Športnega društva Javoršica, ki ga vodi pred-
sednik Anton Ravnikar, so se 14. februarja zbrali na 
občnem zboru. Tako so, kot pri večini društev,  pre-
gledali svoje delovanje v preteklem letu in si postavili 
načrte za letošnje. Tudi lani so se odpravili na pohod 
na Murovico, kjer so brezplačno razdelili preko 200 
golažev. Na pomlad so očistili vaške ceste, mulde in 
kanale. Med odmevnejše akcije štejejo še organizacija 
nogometnega turnirja, ki se ga je udeležilo kar 12 ekip, 
pohod na Krn ter elektrifikacija igrišča, ki omogoča 
tudi nočne tekme.
Podobne aktivnosti načrtujejo tudi za v naprej. Končati 
želijo nogometno igrišče, na katerem opravijo vse, tudi 
strojne ure, prostovoljno brez kompenzacij. Dodatno 
bodo organizirali še nekaj planinskih pohodov, ki bodo 
prilagojeni različnim starostnim skupinam.  

EV

Občni zbor Športnega društva 
Javoršica
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Društva

PGD Moravče aktivni tudi pozimi
V PGD Moravče smo gasilci in gasilke aktivni tudi pozimi. 
Urejamo gasilski dom, poskrbimo za opremo, ter še veliko 
drugega.
Gasilska zveza Moravče je v mesecu decembru organizi-
rala tečaj za vodjo skupine in nadaljevalni tečaj za gasilca, 
katerih teoretični del se je zaključil v sredo 11.2.2009.
V PGD Moravče je tečaj uspešno opravilo 10 tečajnikov, 
ki hodijo na nadaljevalni tečaj za gasilca, od tega pet 
deklet .
Teoretični del pa so uspešno zaključili tudi tečajniki za 
vodje skupin. Teh je v našem društvu sedem. Tečaj se še 
nadaljuje z praktičnim usposabljanjem.
Prav tako pa nas je 8 gasilcev pomagalo pri prestavljanju 
opreme civilne zaščite iz stare Rašice na novo lokacijo na 
Vrhpolju. Z delovno akcijo smo se dogovorili z poveljnikom 
CZ Moravče Dragom Pavličem,ter se zmenili za delovno 
akcijo v petek 13.2. ob 15. uri. Akcija je bila potrebna, saj 
se objekta Rašica ruši.
Delo je potekalo hitro, saj nas je bilo kar nekaj. Skupaj z 
prevoznikom Rudijem Megličem smo se odlično ujeli in 
ker je delo potekalo v dveh ekipah, smo zaključili ob 19h 
z malico in pijačo.

Žal se je nekaterim tako mudilo da jih fotoaparat ni ujel.

NA POMOČ!
Anže Srenjšček, Poveljnik PGD Moravče

Občni zbor Pihalne godbe Moravče

V petek 30. januarja smo se člani Pihalne godbe Moravče 
zbrali v vadbeni sobi Godbenega doma na rednem obč-
nem zboru. S svojo prisotnostjo so nas počastili gospod 
župan in predstavnika Glasbene šole Domžale in Godbe 
Domžale. 
Na dnevnem redu smo imeli poleg rednih poročil predse-
dnika, kapelnika, blagajnika, plana dela in  finančnega pla-
na tudi seznanitev z odstopom predsednika godbe Matjaža 
Bizilja, ki je bil predsednik godbe od leta 2006 in izvolitev 
novega predsednika in podpredsednika. Na volitvah sta 

bila soglasno izvoljena Tomaž Vavpetič kot predsednik in 
Aljoša Smolnikar kot podpredsednik. Obema želimo čim 
več energije, potrpljenja, dobrih idej in uspeha pri delu. 
Več pozornosti smo namenili tudi organizaciji slavnostne-
ga koncerta ob praznovanju 85 letnice ustanovitve, ki bo v 
začetku junija. Na koncu se zahvaljujemo gospodu županu 
Martinu Rebolju in Občini Moravče za dobro sodelovanje, 
saj si takega sodelovanja želimo tudi v naprej.

Matjaž Bizilj, foto: Ivo Groboljšek
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Kultura

Na Prešernov dan, 8. februarja, vsako leto pripravimo 
prireditev v spomin velikemu našemu pesniku dr. Francetu 
Prešernu, saj gre za res posebnega človeka v svetovnem 
merilu.
Nekdaj smo nastopali z recitacijami in kvizi, kasneje z re-
citali, zadnji dve leti pa smo predstavili igre.
Letos je dramska skupina KUD Vrhpolje s pomočjo podru-
žnične šole Vrhpolje sestavila zanimiv program, ki je tvoril 
celoto kot učni program, vedenje in znanje o Prešernu. 
Otroci podružnične šole Vrhpolje so kot nastopajoči brez 
konkurence. Noben nastop ni tako prisrčen, posrečen, zani-
miv in pohvale vreden. Učiteljice so namreč v vseh razredih 

Kulturni dan na VrhpoljahKulturni dan na Vrhpoljah

naučile nekaj deklamacij svoje otroke in mladi so bili res 
pravi biser celotnega programa.
Dramska skupina je letos, v nedeljo, 8.2.2009, predstavila 
dramatizacijo Prešernovih pesmi in zgodb, ki so jih napisali 
mladi sami. Izstopala sta predvsem skeč o Prešernu, kako je 
tri dni praznoval sv. Martina ter dramatizacija Povodnega 
moža.
Nikdar v vseh teh letih pa ni bilo toliko obiskovalcev kot 
prav letos. Kaj je botrovalo temu, ne vem, a obljubljamo, da 
se bomo potrudili tudi naslednje leto in pokazali še dodatno 
znanje o Prešernu.

Natalija Brodar

VALENTINOV VEČER
Na Valentinovo si zaljubljenci na vse možne načine izka-
zujejo ljubezen, nekateri preko daril drugi preko ljubezen-
skih pisem…V Moravčah pa je bilo kar nekaj takih, ki so 
se s svojimi najdražjimi udeležili Valentinovega koncerta, 
ter tako večer preživeli ob petju Nuše Derenda in zvokih 
Tamburaškega orkestra iz Vrhpolj. Nuša Derenda je v Mo-

ravče prišla na pobudo Mitje Majdiča, ki je že v preteklosti 
organiziral kar nekaj koncertov, ter pokazala svoje pevske 
sposobnosti. Slišali smo lahko njene največje uspešnice, 
ob zvokih tamburic pa je zapela tudi druge slovenske po-
pevke. Vse pa so seveda opevale ljubezen, ki naj traja, ne 
samo na Valentinovo. 

Maja Hren, foto Simon Burja
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Ali je to res ?   Ali je pretiravanje ?
 Ali je kaj drugega ?

(Kritika - kritizerstvo)

Anonimnost, kultura, morala.
ANONIM –      pisec, ki skriva svoje ime  ali brezimen – 
brez imena
KULTUREN – olikan, izobražen, vzgojen
MORALA -      določen način ravnanja s soljudmi,  tudi: 
poštenje.
Tako razlaga posamezne pojme, ki jih menda vsi dobro 
poznamo, Bunčev Slovar tujk.

Gre za določen način ravnanja s soljudmi, lahko reče-
mo tudi: za poštenje. 
Zopet načenjam temo, da imamo svoj občinski časopis 
v Moravčah še predvsem zato, da bi tudi s pisanjem v 
njega, soupravljali svojo občino. Je že res, da smo na 
volitvah izvolili svoje predstavnike, ki tvorijo občinski 
svet in vodijo, skupaj z županom občino. Vendar, tako 
je mišljeno, tudi ti svetniki ( ali politične stranke) potre-
bujejo svojo kontrolo in to smo občani neposredno.
Menim, da je v Moravških novicah zelo dobro objavlja-
no vse, kar je nekdo ali neka sredina naredila. Ali so 
šli na izlet, imeli tekmo ali kak drug zanimiv dogodek. 
Skoraj povsem pa so v MN izostala mnenja občanov o 
stvareh, s katerimi se ne strinjajo. Morda pa res ni vse 
v redu. Morda bi kazalo opozoriti na kakšno nepravil-
nost, morda kaj manjka, morda...
Sem že pisal o tem, da res veliko pripomb kroži med 
ljudmi. Tudi meni je že marsikdo kaj povedal, ko pa 
pravim, to bi bilo pa res dobro napisati v MN, pa redno 
dobim odgovor: da bi se izpostavljal in bi vsi padli po 
meni? Ne, to pa že ne.
Pa smo pri anonimnosti.
Ne upamo si problem napisati, ker se bomo komu za-
merili. Kaj se boš zameril, če je res, kar pripominjaš. 
Pa že raje uporabljamo način anonimnih pisem in 
prijav.
Minulo jesen so krožila po občini anonimna pisma o 
razmerah na moravški osnovni šoli. Pravzaprav niso 
bila v pismih navedena nobena kazniva dejanja, več ali 
manj le žolčno opravljanje. Pisma brez podpisa.
Prav tako minulo leto je bilo na nekaj republiških in-
špekcij iz moravške občine poslanih kar nekaj prijav 
(tudi na znamenito Kosovo komisijo) o nepravilnostih 
v moravški občini. O nobeni od teh nepravilnosti ni 
prišla pritožba na Občino Moravče ali pa, da bi se za-
deva objavila v Moravških novicah. Nič od tega, pač 
pa raje  »anonimna pisanja«.
Zakaj se človek ne podpiše pod svoje pisanje, če ga že 
mora poslati:

Ker se boji posledic svojega pisanja1. 
Ker ni prepričan, da je tisto, kar piše resnica2. 
Ker »ima tudi sam maslo na glavi«a ga motijo na-3. 
pake drugih

Ker bi rad nekomu škodil4. 

Kultura

Zakaj bi se bal posledic svojega pisanja, če imam prav, 
če pišem resnico. Tega se moramo navaditi, šele tedaj 
se bomo med seboj lahko razumeli. Če mi ni kaj všeč, 
Ti povem v obraz, ne pa vsem okoli. In potem se pome-
niva. Vse pa naj poteka kulturno, brez pretiravanj.

Žal so prav vzor za tako anonimno obračunavanje med 
seboj in s posamezniki, ki jim niso všeč, naše občinske 
politične stranke in organizacije. Na prvih straneh na-
šega časopisa imajo stalne rubrike občinske politične 
stranke. V redu, ko pišejo o svojih programih in o svojih 
dosežkih. Toda, ko se spustijo na kritiziranje in obto-
ževanje in na obmetavanje s pollažmi, tedaj, menim, 
ni moralno, ni pošteno, podpisati se z OO. OO ima 
seveda svoj pomen, a vseeno ne vemo, kdo ima tako 
mnenje: ali je tekst res obravnaval občinski odbor in je 
ta tega mnenja? Še posebej   pa to ni pošteno, ko tak 
OO vzame na piko posameznega občana, z imenom in 
priimkom. Tako se je v oktobrski številki MN OO ZB 
spravil nad g.Jurija Kočarja, ki je številko prej pisal, 
kot profesor zgodovine, o zgodovinski temi. OOZB pa 
mu v odgovoru piše: » Poslušaj Jure...«. Ne spuščam 
se v to, kdo je imel prav, pač pa v način pogovora, v 
»obliko ravnanja s soljudmi. Pod člankom bi moral biti 
priimek pisca. Po tem članku  se g.Jurij Kočar, dotlej 
reden pisec v MN  ni več oglasil.
V januarski številki se OO NSi spotakne ob » Virka«, ki 
naj bi menil, da morata Rdeči križ in Karitas podpirati 
brezglavo županovo politiko (kar je laž). Ne »Jure« 
in ne »Virk« si ne zaslužita običajne predpone  g. ali 
gospod. Kaj bi s spoštljivostjo in oliko, mi smo vendar 
OO, mi se lahko tudi zlažemo.
Opozarjanje na napake je nujno potrebno za dobro 
delovanje (tudi občine). Toda kritika mora biti poštena 
in dobronamerna. Če je taka, bo koristila in ...tisti, ki 
kaj kritizira, se bo podpisal. Se bo upal podpisati.

Janez VIRK

Novica iz Knjižnice Moravče

Dnevi se daljšajo, sončni žarki so pogostejši, prvi 
zvončki nas že razveseljujejo in imeli smo tudi že 
maškare. Pomlad bo kmalu tukaj s prijetnimi spre-
membami. Dobrodošle spremembe se dogajajo 
tudi v Knjižnici Moravče. Naj tokrat poudarimo zelo 
dobrodošlo novost, več naslovov revij, ki si jih lahko 
ogledate in preberete v knjižnici. Zanimive članke in 
fotografije si lahko tudi skopirate. Trenutno si lahko 
ogledate revije Avto magazin, Mama, Jana, Unikat, 
Prostočasnik, Pil, Gea in Rože&Vrt. Seveda bomo 
veseli tudi vaših predlogov, katere revije bi si še želeli 
v naši knjižnici. 
Tako vas lepo povabimo k obisku knjižnice in prebi-
ranju zanimivih revij.

Bibliotekarka Katarina Peterc
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Bogat kulturni dogodek v Detelci
Ob Slovenskem kulturnem prazniku je bil v kavarni De-

telca prisrčen »komorni« kulturni večer. Prejšnji večer je 

bilo v Kulturnem domu »občinsko« spominjanje Prešerna 

in slovenske kulture, v soboto zvečer pa, v ožjem krogu in 

prostoru, še v Detelci. Oba dogodka sta se odlično pov-

ezovala: s tradicionalno odličnimi moravškimi kulturnimi 

ustvarjalci (na obeh prireditvah sta nastopili tudi sopran-

istka Julija Avbelj in pianistka Nastja Osolnik in z proni-

cljivima in usklajenima glavnima govornikoma: v KD 

morda najbolj uspešni slovesni pisec komedij Mariborčan 

Tone Partljič, v Deteljici pa profesor literarne zgodovine 

s Filozofske fakultete v Ljubljani dr.Tomo Virk. Partljič je 

enkratno in izvirno predstavil Prešerna kot človeka in kot 

človeka današnjega časa, s tem, da je tudi danes enako ali 

še bolj aktualen kot pred 160 leti. Še več, njegove Poezije 

je z ganljivo utemeljitvijo postavil kot Sveto pismo Slo-

vencev – besedila, ki so bila, so in bodo, po Partljičevem 

prepričanju, za Slovence vedno veljavna. Virk je opomnil 

Moravčane, naj bomo ponosni na svoje sonarodnjake. 

Spomnil je na dva moravška pesnika, Prešernova sodob-

nika: Venceslava Brila, roj. 1835, ki je dočakal le 20 let in 

l.1924 rojenega duhovnika Antona Olibana, ki je umrl star 

36 let, a sta se, čeprav tako mlada, vpisala v slovensko lit-

eraturo kot Prešernova sodobnika. In še: kljub veliki star-

ostni razliki (Oliban je bil tedaj star komaj 23 let) je dal 

Prešeren svoje Poezije v jezikovni pregled prav Olibanu. 

In tako je marsikatero Prešernovo besedo, kot jo poznamo 

danes, postavil prav Moravčan.

Lepo je bilo poslušati tako Partljiča, kot Virka in prav tako 

moški zbor Tineta Kosa, duo: sopranistko Julijo Avbelj in 

pianista Dominika Štefana, duo: violinista Karla Žužka in 

pianistko Nastjo Osolnik ter očeta Braneta in hčerko Jerco 

Lavrič, ki sta brala prešernove pesmi. In: ljudske pevke iz 

Domžal – z zanimivostjo: moški zbor vodi Miro Capud-

er, ljudske pevke iz Domžal pa njegova sestra Mara Vilar. 

Nekaj pesmi za te pevke  je tudi priredil Miro Capuder.

Mogoče je slednje in prej povedano spoznati tudi kot 

sporočilo: ne le v malem, Moravčani, pač pa tudi vsi Slo-

venci smo ena velika družina.

V Kulturnem domu je Partljič opozoril, da se Slovenci 

preveč delimo na VAŠE in NAŠE (in da to ni od danes) 

in da je slišal, da je ta delitev v Moravčah še posebej huda. 

Bernarda Mal, ki je večeru v Deteljici prispevala deklami-

ranje pesmi dveh aktualnih pesnic: lanske Slovenke leta 

Neže Maurer in Svetlane Makarovič, ki je slavila pred krat-

kim 70 let. In prav za to priložnost v Moravčah je Malova s 

poudarkom prebrala, med drugimi pesmimi, pesem Svet-

lane Makarovič Ograje. V smislu, kot ga je prejšnji dan za-

stavil Partljič.

Letošnji Kulturni dan v Moravčah je bil plodovit in vreden 

svojega imena.

Janez VIRK.

www.moravce. si

Na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani je med 22. in 

25. januarjem potekal osrednji slovenski turistični sejem 

»Turizem in prosti čas«, ki se ga udeležujejo vsi ključni tu-

ristični akterji iz Slovenije in delno tudi iz tujine. V sklo-

pu »Jantarjeve poti« so se predstavljale tudi občine, ki se 

združujejo pod blagovno znamko Srce 

Slovenije. Vodilo te geografsko zao-

krožene celote je srčnost ljudi, ki tukaj 

prebivajo in ustvarjajo.

Pod blagovno znamko smo predsta-

vljali tudi turistične danosti in po-

tenciale, ki so značilni za Moravče in 

okoliške občine. Na skupnem razstav-

nem prostoru so se predstavljala mno-

ga društva in turistični ponudniki iz 

območja, med njimi tudi Društvo ro-

kodelcev Moravške doline in Otroška 

folklorna skupina Moravče. Po izre-

dno pozitivnih odzivih obiskovalcev 

in drugih sodelujočih na sejmu lahko 

predstavitev štejemo za odlično, saj 

smo pripravili za obiskovalce izredno 

opazen, živahen in drugačen družabni prostor pod srčnim 

drevesom. Skupno predstavitev na dogodku je podprlo Ra-

zvojno partnerstvo središča Slovenije. 

Mija Bokal

Srce Slovenije je utripalo na sejmu Turizem in prosti čas
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S šolo za šolo

V januarju je župan Martin 

Rebolj s čestitkami za osemdeseti 

rojstni dan obiskal Urbanija 

Antona iz Drtije 23.

Tudi iz uredništva se 

pridružujemo čestitkam in 

mu želimo trdnega zdravja ter 

dobrega počutja.

VR

Naša radovednost ne pozna meja, zato raziskujemo
Ob pričetku tega šolskega leta smo 4 učenke iz 8. razreda 
pričele z načrtovanjem raziskovalne naloge v okviru tek-
movanja Mladi raziskovalec. Naše raziskovalno vprašanje 
je, ali je umetno pripravljena zemljina podjetja Termit 
primerna in prav tako uporabna za rast rastlin ter ne 
škoduje naravi in okolju. Odločitev za temo raziskovalne 
naloge je temeljila na časopisnem članku, v katerem je 
navedeno, da Termit škoduje okolju. Z raziskovalnim de-
lom bomo dokazale, ali je umetno pripravljena zemljina 
enako primerna za rast rastlin in nima kvarnega vpliva 
na okolje. 
Po dogovoru je Termit pripravil prostor, pripravil dve vrsti 
zemlje in postavil vrtno utico. Oktobra smo posadile mače-
he in jagode. Vsak teden v nasadu opazujemo in beležimo 
spremembe ter ga oskrbujemo. V februarju bomo v labo-
ratoriju na Biotehniški fakulteti primerjale sestavo obeh 

prsti in ugotovile, kaj vzorca prsti vsebujeta in predvidevale, 
kakšen vpliv imajo sestavine na rast rastlin in okolje. Spo-
mladi bomo nasadile še več različnih vrst rastlin in jih po 
določeni rastni dobi nesle na pregled v laboratorij. Po dveh 
letih bomo iz ugotovitev lahko odgovorile na raziskovalno 
vprašanje. Takrat  bomo nalogo predstavile pred komisi-
jo, ki bo nalogo ocenila. Mogoče bomo imele priložnost 
ugotovitve predstaviti tudi širši javnosti. 
Upamo, da bomo še naprej uspešno raziskovale ob pogo-
jih, ki nam jih nudijo v podjetju Termit (prostor, dovoljenje, 
strokovna pomoč), cvetličarni Markuš (nasveti pri sajenju 
in podaritev sadik), Melita Miš  iz Arboretuma Volčji Potok 
(ureditveni in zasaditveni načrt za gredico pred Termitom) 
in učiteljica Maja Gerčar z nasveti in spodbudami.
Mlade raziskovalke OŠ Jurija Vege Moravče: Kristina Fale, 
Patricija Marolt, Katja Vesel, Neža Sušnik in Ines Huber

JUBILANTI 
V OBČINI 
MORAVČE
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S šolo za šolo

VOJAK NA OBISKU
Na Otroškem bazarju, ki se vsako leto septembra že 
tradicionalno odvija na Gospodarskem razstavišču, v 
Ljubljani, sem spoznala g. Jožeta, po poklicu vojaka, ki 
je bil pripravljen odgovoriti na vsa moja vprašanja v zvezi 
z njegovim poklicem. Ker letos pridno spoznavamo in se 
seznanjamo z raznovrstnimi poklici, se mi je prav tam 
ponudila priložnost, da na obisk v naš vrtec povabim 
»pravega« vojaka. 
Prijazni g. Jože Svrženjak se je v dopoldanskem času 
pridružil našim skupinam v vrtcu in nam razložil in pri-
povedoval, kaj vse vojaki delajo. Najprej nam je povedal, 
da vojakova naloga ni le streljanje temveč še marsikaj 
drugega. Vojaki pomagajo ob hudih poplavah pri re-
ševanju ljudi, lastnine, sodelujejo v mirovnih misijah, 
na dobrodelnih prireditvah predstavljajo svoj poklic in 
še kaj. Včasih pridejo v osnovne in srednje šole vabiti 

nadebudneže v ta pogumni poklic, v vrtec, kot je priznal 
naš vojak, pa jih le redko kdo povabi. 
G. Jože nam je razkazal tudi potrebno opremo; nepre-
bojni jopič, čelado, našitke. Naučil nas je, kako se stoji 
mirno, koga se v vojski najbolj »posluša«…
Za konec je dovolil, da se nekaj otrok obleče v jopič in 
si povezne vojaško čelado, kar je bilo za otroke najbolj 
imenitno. 
Z vsemi skupinami se je še fotografiral, nam razdelil 
»vojaške« bombone ter se poslovil. Tudi naši otroci so 
mu v spomin na naše druženje narisali cel vod vojakov 
in risbice podarili v dar. 
Prijetno druženje se je kmalu zaključilo in spet smo se 
vrnili na stare tire, vojak v službo, mi pa v igralnice in k 
počitku, med katerim je marsikateri otrok še podoživljal 
slišane besede našega vojaka.

Vrtec Vojke Napokoj, Skupina Sončki
Ana Gerčar, vzgojiteljica

In smo ga dočakali. »Sneg, sneg, sneg …« se je slišalo iz 
otroških ust. Prve snežinke, ki so zapadle v letošnji zimi, 
smo si ogledali na dlaneh in barvnem papirju. Spominjam 
se tistega dne. Bilo je tik pred kosilom in nismo imeli dovolj 
časa, da bi lahko  odšli ven. V prihodnjih dneh pa gospa 
Zima ni bila zelo radodarna s snegom, zato smo čakali … 
V januarju pa nas je presenetila. Pokrila je vse travnike, 
hribe, potoke, hiše in ceste. Snega smo se zelo razveselili. 
Končno smo sneg lahko prijeli v roko, ga potipali, vonjali 
in okusili. Še večje veselje pa je otrokom pomenilo, ko so 
se toplo oblečeni ulegli v sneg in z rokami in nogami krilili 
kot angelčki ter nato opazovali zimsko umetnijo.
V zimskih dneh nismo pozabili na sneženega moža. Skupaj 
smo izdelali lonec, korenje in gumbe (za oči in obleko) ter 
mu dodali lase in metlo. Skupina »Račke« smo sneženega 
moža oblikovale na zunanjem otroškem igrišču. Sneg je 
bilo suh in oblikovanje je bilo zahtevno. Pa vendar … To je 
naš prvi snežak in prav gotovo ne zadnji v letošnji zimi. 

Lucija Doberšek

Zimsko veselje v Vrtcu pri Osnovni šoli Jurija Vege Moravče
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S šolo za šolo

Vrtec intenzivno sodeluje z različnimi zavodi in ustanova-
mi, prav tako pa rad sodeluje tudi s Knjižnico Moravče. 
Res je, da radi zahajamo v šolsko, a občasno obiščemo 
tudi to.
Gospa knjižničarka Katarina Peterc nam je že v decem-
brskih dneh na obisku v našem vrtcu pripovedovala pra-
vljico, po kateri je skupaj z nami vodila še delavnice za 
otroke. Prav takrat nas je povabila, naj jo kdaj obiščemo 
v knjižnici. Dogovorili smo se in se v februarskih dneh 
odpravili posamezno po skupinah na kratko predstavitev 
in obisk knjižnice. 
Knjižničarka nam je razkazala prostore in nas posedla 

na pripravljen prostor. Skozi glavnega junaka iz pravljice, 
nadebudnega leva, nam je podrobno pripovedovala in 
skušala pojasniti, kako se v teh prostorih obnašamo, kaj 
smemo in česa ne. V katerih primerih se pravila lahko 
krši in kdaj je to nedopustno…
Otroci in tudi me smo z občudovanjem in s tistimi iskri-
vimi, radovednimi očmi spremljale vsako njeno besedo 
ter si jo poskušali vtisniti v spomin.
Ob koncu si je lahko prav vsak izmed nas izbral po eno 
knjigo, ki smo si jih tudi izposodili in jih v popoldanskem 
času veselo prebirali. 

Ana Gerčar, vzgojiteljica

Spoznavanje pesnika 

dr. Franceta Prešerna

V dneh smo se spomnili priznanega 

pesnika dr. Franceta Prešerna, se z njim 

seznanili in spoznali delček njegovega ži-

vljenja in tudi nekaj najbolj znanih del.

Ob fotografi jah smo spoznali, v kateri hiši 

se je rodil, kje je bival skozi življenje, kod 

je bil njegov prijatelj in še kaj. 

Na sprehodih, ko imamo veliko časa za 

»klepetanje«, sem otrokom deklamirala 

KNJIŽNICA MORAVČE

www.moravce. si

delčke njegovih znanih pesmi; So-

netje nesreče, Povodni mož, Pesem 

Lepe Vide, Zdravljica in Od železne 

ceste. Otrokom je bilo poslušanje 

»posebnega, starega« slovenskega 

jezika izredno všeč, saj so večkrat 

želeli slišati pesem še enkrat. 

Najbolj pa jim je k srcu prirasla pe-

sem Od železne ceste, katero prvo 

kitico smo se naučili celo zapeti!

Nazadnje pa smo se preizkusili tudi 

v risanju našega pesnika z ogljem. 

Ana Gerčar, vzgojiteljica
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Šport

Zaključek tekmovanj najmlajših 
nogometašev v ljubljanski 

zimski ligi 2008/2009
V letošnji zimski ligi ljubljanske medobčinske nogometne 
zveze LEGEA, so od petih moravških nogometnih ekip naj-
mlajših starostnih kategorij, sodelovale 3, dečki starosti 12 
let in tisti stari 9 let, pa niso sodelovali.
Prvi so tekmovanje na začetku februarja zaključili dečki 
U-14, saj je bila njihova tekmovalna skupina najmanj številna, 
igralo je 10 ekip. Med temi so Moravčani zasedli zadnje me-
sto, a s tem, da so se v zadnjih treh kolih tekmovanja precej 
bolj znašli, kot na začetku. To kaže izkupiček zaključka, saj 
so eno tekmo zmagali, dve sicer izgubili, a je bila razlika v 
golih v teh treh tekmah 3:5, kar je zelo ugodno v primerjavi 
z zaključno bilanco golov, ki je 9:27.
Sredi februarja so zaključili tekmovanja:
Dečki U-10, ki so sicer zadnji dve tekmi izgubili, a so se od 
prejšnjega poročanja s skupno 4 zmagami v enajstih tekmah 
z devetega povzpeli na končno 7.mesto med 12 ekipami.
Dečki U-8, ki so bili ob našem poročanju minuli mesec še 
na 9.mestu, so izgubili prav vse tekme odigrane v letošnjem 
letu, v tem času pa dosegli le 3 in prejeli 30 golov ter tako 
pristali na končnem 11.mestu med 12 ekipami.
Prav zadnje navedeno kaže na to, da imajo verjetno prav 
tisti nogometni strokovnjaki, ki trdijo, da otrok v tako rosni 
starosti še ni koristno voditi na tekmovanja, pač pa je po-
trebno več pozornosti posvetiti igri, splošni vadbi in vadbi 
nogometne tehnike. Tako je bila tudi udeležba ekip v zimski 
ligi krepko najmanjša ravno v obeh najmlajših starostnih 
kategorijah.

J.V.

Odvoz kosovnih odpadkov 
iz gospodinjstev

Javno komunalno podjetje Prodnik d.o.o. bo v ob-
čini Moravče 31. marca., 3. in 3. aprila 2009 
opravljalo pomladanski odvoz kosovnih odpadkov 
iz gospodinjstev.

Akcija je namenjena odstranjevanju kosovnih 
odpadkov iz gospodinjstev, ki morajo biti na dan 
rednega odvoza do 5. ure zjutraj postavljeni po-
leg zabojnika za komunalne odpadke.

Med kosovne odpadke iz gospodinjstev ne sodijo 
nevarni odpadki kot so: embalaža škropiv, olj in 
barv, lakov in podobno, katere odstranjujemo v po-
sebni akciji odvoza nevarnih odpadkov. 
Ravno tako ne sodijo med kosovne odpadke iz go-
spodinjstva avtomobilski deli, akumulatorji, gume 
in sodi, poleg že naštetega tudi ne bomo odstranje-
vali gradbenega materiala, vej drevja in živih meja.

Zbiranje in odvoz nevarnih 
odpadkov

Obveščamo vas, da bomo v Občini Moravče v to-
rek, dne 31. marca 2009 izvedli zbiranje in odvoz 
nevarnih odpadkov iz gospodinjstev. 
Nevarne odpadke iz gospodinjstev bomo dne 
31.03.2009 sprejemali  
od 14.00  do 15.00 ure Peče pri gasilnem 

domu
od 15.30 do 16.30 ure Moravče pri 

Kulturnem domu 
od 17.00  do 18.00 ure Krašce pri gasilnem 

domu

Med nevarne odpadke sodijo: akumulatorji, ba-
terije, zdravila, pesticidi, barve, laki, kozmetika, 
svetila in gume osebnih avtomobilov.

Opozorilo: 
• Nevarni odpadki naj bodo v embalaži, ki omo-

goča varen prenos do zbirnega mesta. 
• Tekoči odpadki naj bodo zaprti, čeprav improvi-

zirano. 
• Odpadki iz iste skupine se ne smejo združevati 

v večjo embalažo, ker lahko pride med njimi do 
kemične reakcije. 

• Odpadke naj prinesejo polnoletne osebe, ki 
bodo pri rokovanju z njimi upoštevale varstveno 
tehnična navodila, pridobljena ob nakupu 
izdelka 

Moravške odbojkarice ustanovile 

»Športno društvo Moravče«
Bravo dekleta (in žene). Kar se ni zdelo potrebno sicer-

šnjim športnim funkcionarjem, pa tudi tistim, ki jim je 

bila poverjena skrb za športno dejavnost v občini Moravče, 

so opravile »ženske« kar same. 12. decembra 2008 so usta-

novile športno društvo s katerim se bodo lahko enakovre-

dno, kot druga društva v občini, potegovale za proračun-

ska sredstva in si tako zagotovila svojo športnorekreacijsko 

dejavnost – kar je bilo v občini doslej namenjeno le »mo-

škim«. Ustanovni zbor društva je bil torej 12.12.2008, 15. 

februarja pa so z Upravne enote Domžale prejele obvestilo, 

da je društvo registrirano kot pravna oseba.

Za predsednico društva so izvolile gdč. Anito Urbanija, ki 

je bila, poleg direktorja občinske uprave g. Boštjana Al-

brehta, glavna pobudnica ustanovitve društna. Odločile so 

se, da bo društvo vodil 3 članski izvršni odbor, v katerem 

so poleg predsednice še podpredsednica Tjaša Cigula in 

članica Špela Peterka, nadzorni odbor pa bo vodila Marija 

Dovč-Ravnikar. Kot je znano, so z redno, dvakrat teden-

sko vadbo v telovadnici moravške osnovne šole začele že 

minulo jesen, a še naprej vabijo v svoje vrste vsa dekleta in 

žene, ki si želijo rekreacijske vadbe odbojke.

ČESTITAMO.

J.V.
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Osmrtnice

V SPOMIN
14. februarja je minilo pet let, odkar nas je zapustila 

naša draga mama, stara mama, prababica

ROZALIJA JERMAN 
po domače Klinčeva mama iz Zg. Javoršice 1

Hvala vsem, ki se je spominjate in postojite ob njenem grobu.

Domači

Bolečina, ki nam v srcu tli,
te v življenje več ne obudi.
Slej ko prej zabriše čas vse bolečine,
a spomin ostane, nikdar ne izgine.

V SPOMIN
21. februarja je minilo deset let odkar nas je zapustil 

naš dragi mož, ati, brat in tast

IVAN VEHOVEC
 z Limbarske gore.

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, za njega molite, obiskujete 
njegov grob in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči.
In čeprav spokojno spiš,
z nami še naprej živiš.

V SPOMIN
14. marca bo minilo pet let,

odkar zapustil si nas ti
dragi mož in oče

STANISLAV KOFOL
Sp. Tustanj

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči,
zdaj okrog nas sama je praznina
in v srcu bridka bolečina.

ZAHVALA
Po težki bolezni nas je v 60. letu  zapustila skrbna 

in ljubeča mami, stara mama, sestra

LJUDMILA PAVŠEK
rojena Grm

Gradišče 37, Lukovica
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki so 
nam ob težkih trenutkih stali ob strani. Hvala za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje, sveče, svete maše ter spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala g. župniku 
Andreju Sveteju, sosedom in pogrebni službi za opravljeni pogrebni sprevod. 
Hvala Društvu kmečkih žena Lukovica, Društvu upokojencev Lukovica, 
Planinskemu društvu Integral, Moškemu pevskemu zboru Tabor iz Cerknice, 
Cvetličarni Klavdija Markuš. Še enkrat hvala vsem in vsakemu posebej, ker 

ste jo v tako velikem številu premili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni domači

Nisem umrla zato,
ker ne bi hotela živeti, 
umrla sem zato, 
da sem nehala trpeti.

Steklina po svetu in pri nas
Steklina je neozdravljiva bolezen, za katero obolijo vse 
toplokrvne živali in ljudje ter jo poznamo že tisočletja. 
Zaradi te bolezni po svetu vsako leto po nepotrebnem 
umre okoli 55.000 ljudi, med njimi zelo veliko otrok. 
Steklina se prenaša zlasti z ugrizom bolne živali, nevar-
nost okužbe pa je tudi stik s slino bolne živali, ki pride 
na poškodovano kožo ali sluznico.

 Ko se razvijejo živčni znaki 
bolezni, se steklina neizogib-
no zaključi s smrtjo živali ali 
človeka.
Cepljenje proti steklini je 
ključni del zdravstvenega 
varstva domačih živali, pa 
tudi edini in najpomembnejši 
dejavnik pri preprečevanju 
stekline.
Pomembnost preprečevanja 
z izvajanjem preventivnih 
cepljenj proti steklini tako 
pri domačih kot tudi pri divjih 

živalih, je glavni cilj svetovnega dneva boja proti steklini, 
ki je namenjen izboljšanju osveščenosti in razumevanju 
pomembnosti preprečevanja stekline. Za svetovni dan 
boja proti steklini je določen 28. september.
Tudi letos bomo veterinarji  Veterinarskega doma Domža-
le, d.o.o.,  izvedli terensko cepljenje proti steklini, zato vas 
obveščamo o razporedu cepljenja v občinskem glasilu.
V preteklem letu je število primerov stekline znova na-
raslo. Steklina je bila ugotovljena pri 54 lisicah, poleg 
tega pa po daljšem času tudi pri domačih živalih: enem 
necepljenem psu in kobili. Samo redno in pravočasno 
vsakoletno cepljenje nudi učinkovito zaščito vašemu 
štirinožcu!

Veterinarski dom Domžale

Opozorilo - pisma bralcev
Ker pa sta  prostor in denar omejena, smo se v uredništvu 
odločili, da obseg prispevkov omejimo na 2.000 znakov brez 
presledkov. Prepričani smo, da takšen obseg omogoča izraziti 
vsako mnenje. Članke, ki bodo presegali določen obseg, bomo 
primorani skrajšati. Odločitev velja od druge številke glasila tega 
letnika. Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)
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Oglasi

Vabilo!

DRUŠTVO 
UPOKOJENCEV 

MORAVČE
vabi članice in člane 

na občni zbor,
ki bo v petek, 20. marca 

2009 ob 16. uri
v dvorani Kulturnega doma 

v Moravčah.

Vljudno vabljeni!

VETERINARSKI DOM DOMŽALE d.o.o.

Cesta talcev 10, 1230 Domžale

Republika Slovenija, Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano, Veterinarska uprava RS, izdaja pravilnik o ukrepih 

za ugotavljanje, preprečevanje širjenja in zatiranja stekline. Na 

podlagi tega pravilnika, se bo vršilo splošno cepljenje psov proti 

steklini, po sledečem razporedu v občini Moravče.

RAZPORED OBVEZNEGA CEPLJENJA 
PSOV PROTI STEKLINI

Dne: ČETRTEK 02. 04. 2009  
09.00 - 09.15 Velika vas pri Gasilskem domu 

09.30 - 10.00 Sp.Prekar pri Dom krajanov, Hrib nad Ribčami 7

10.10 - 10.30 Katarija pri Srenjščku, Katarija 11 

10.45 - 11.00 Zg.Prekar pri Ribiču Zg.Prekar 6 

11.15 - 11.45 Dešen pri Ribiču Dešen 6

12.00 - 12.20 Gora p.Pečah na križišču za Sp. in Zg. Goro

12.30 - 13.00 Peče pri Malu, Peče 3

13-15 - 13.30 Mošenik pri križišču

13.45 - 14.15 Gaberje pod Limb.goro pri Trdin Jožetu Gabrje 12a

14.30 - 15.00 Drtija pri Mrčunu, Drtija 14 

Dne: PETEK 03. 04. 2009
10.00 - 10.45 Vrhpolje pri Lenček Dominiku, Vrhpolje 18

11.00 - 11.45 Krašce pri Gasilskem domu

12.00 - 12.30 Dole p.Krašcah pri Cerar Tomažu, Dole p.Krašcah 26

12.45 - 13.30 Češnjice p.Moravčah pri Vesel Cirilu, Češnjice 16 

13.45 - 14.45 Moravče pri KZ Emona

15.00 - 15.30 Negastrn pri Kovič Martinu 

 

Cepljenje psov za zamudnike je v krajih,

ter mestih v rednem cepljenju.

Dne: TOREK 07. 04. 2009
14.00 Vrhpolje

14.30 Moravče

16.15 Peče 

 

Ne pozabite prinesti s seboj izkaznico o cepljenju psov,
KER BODO ZAMENJANE S POTNIM LISTOM!
Imetniki psov morajo zagotoviti cepljenje psov proti bolezni, ko 

ti dopolnijo tri mesece starosti. Breje in doječe psice pa cepimo 

po odstavitvi.

Najpozneje ob cepljenju morajo biti psi označeni z mikročipom 
in registrirani v skladu s predpisom.

S SEBOJ PRINESITE NAPISANO ŠTEVILKO EMŠO 
LASTNIKA PSA. 
Posamezno cepljenje je v VETERINARSKEM DOMU 

DOMŽALE, CESTA TALCEV 10, vsak delavnik od 07.00 - 12.00 

in od 17.00 - 18.00, ter v sobotah od 07.00 - 09.00. 

Stroški cepljenja znašajo 34.89 EUR.

Občinska organizacija 
Zveze borcev za 

vrednote NOB Moravče
vabi vse članice in člane

na redni letni občni zbor, 
ki bo v soboto, 14. marca 

2009 ob 16. uri 
v Kulturnem domu.

Podeljena bodo tudi priznanja 
zveze.

Prosimo, da se srečanja udeležite!
Vljudno vabljeni!

POPRAVEK
G. Bojan BIBIČ, urednik spletne strani NK Ter-
mit Moravče, je poslal na uredništvo dopis, v 
katerem opozarja, da je v članku z naslovom 
Nogomet pozimi v zadnji številki MN »kar nekaj 
informativnih napak, ki daje bralcem samo na-
pačno predstavo o našem nogometnem klubu.« 
(citat). Pravilni podatki so:
Nogometaši so s pripravami nadaljevali v no-
vembru. Od vseh so počivali le najmlajši, U-8 
in še ti le med božičnimi prazniki. 
Že od novembra imajo v telovadnici moravške 
osnovne šole priprave vse ekipe od 8 do 14 let, 
kadeti in mladinci pa v osnovni šoli Dob.
Ekipe U – 14 ne vodi Darko, ampak Robi Anželj.
Ekipa članov se bo, če bo spomladi prva, uvrstila 
v IV. slovensko ligo in ne v III., kot je napačno 
zapisano.
Avtor članka sem članek napisal po nevezanem 
pogovoru s predsednikom in sekretarjem NK 
Termit, kjer smo se dogovorili, da, poleg re-
zultatov zimskih tekmovanj, napišem le kratko 
okvirno informacijo. Podatki, ki sem jih navedel, 
so s tega pogovora, ob tem pa sem pomotoma 
napisal številko III. namesto IV. 

Janez VIRK

23februar 2009



Oglasi

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

24 Novice iz Moravške doline


